

Signed Document

via <https://signera.ebox.nu>



Signed text:

I Sign the File:

File (1)

Name: Dagordning-3-2025-VBHK-styrelse.pdf

Size: 122900 bytes

Digital Fingerprint SHA256:

bd6e11c6652d950afa2d87545d072d37497c0fdb347859e4105426cc2942ae17

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 2:

ADAM JOHANSSON

Signed with BankID 2025-04-19 12:17 Ref: 01964d8d-14e0-793a-a45a-befee117d29c

David Mats Lennart Robertsson 19860114-3418

Signed with BankID 2025-04-28 22:29 Ref: 01967e16-6e51-7bdb-add6-aff79fef64e1



Dagordning/Protokoll styrelsemöte Vännäs bhk 3/2025

Klubbnr: 2450

Datum: 2025-04-10	Tid: kl. 19–21	Plats: Medborgarskolan Vännäs
Närvarande: David Robertsson, Sofia Flank, Linda Rislund, Sofia Salomonsson, Adam Johansson, Annika Bolme, Gunilla Leander Persson, Birgitta Dyani, Ann-Sofie Gothnell, Eva-Stina Andersson, Birgitta Bjuhr, Helena Gramner, Frida Tapper, Erika Eriksson, Kerstin Sjödin		

1. Öppnande av möte
Ordförande öppnar mötet.
2. Val av justerare
Adam Johansson väljs till justerare.
3. Fastställande av dagordning
Arbetsbeskrivningar och frågeställningar från sektorerna.
Styrelsemöte.
4. Sektorer
Information från grupper/sektorer redovisas.

Pr/info (Ann-Sofie Gothnell)

Ann-Sofie Gothnell är ensam på sektorn Pr/Info och ansvarar för klubbens hemsida. Vill att den ska vara klubbens huvudsakliga informationskanal. Önskemål framförs om att all information kring aktiviteter, kurser och annat av vikt ska förmedlas till Pr/Info så att den kan läggas upp på hemsidan.

Mötet enas om följande:

- Att sektorerna ska skicka aktuell info för tillgänglighet på klubbens hemsida till Pr/info. Styrelsen och varje sektor ser till att deras texter på hemsidan uppdateras 2 ggr/år och är aktuell. Förslagsvis maj och september.
- Kallelser till Årsmöte och Medlemsmöte ska läggas ut på hemsidan tre veckor innan möte.
- Vårstädning och arbetsdagar ska läggas ut på hemsidan.
- Nyhetsbrev från varje sektor 2 gr/år som tidigare.
Ett i maj och ett i september. Innehållande några rader om vad som har hänt sedan senaste nyhetsbrev och vad kommer att hända framöver.
Samtlig information skickas till prinfo.vbhk@gmail.com

FoT-gruppen

FoT består i dagsläget av 5 personer och önskar få fler medlemmar. FoT ser bygget av en altan som en mycket starkt trivselhöjande åtgärd och önskar fortsatt gå vidare med planer för att genomföra detta. Förhoppningsvis till hösten 2025. FoT utgår ifrån offert från 2024-11-15, på 85.661 kr, som avser grävning och grusbädd men inte trätrall. Planen är även att söka Landsbygdsbidrag. Ansökan för detta från 15 maj fram till augusti. Frågan om Bygglov lyfts. Bygglov är inte sökt. Huruvida bygglov är nödvändigt behöver undersökas.

FoT lyfter frågan om hur klubben på bästa sätt kan få tillgång till Medborgarskolans resurser. Mötet enas om att bjuda in Victoria Kreuger från Medborgarskolan till ett medlemsmöte för att informera om detta. Förtydligande önskas angående vilka kanaler som ska användas för att kommunicera. Mejlen ska uppdateras. Finns en Fb sida som heter 'Styrelse och sektorer', där alla berörda kan nås.

Gunilla Leander Persson har förslag på hur handhavandet av fika vid olika aktiviteter ska organiseras. Se bilaga. Förra året togs beslut att fikat inte behöver detaljstyras, främst för att underlätta för all verksamhet. Ska fikat detaljstyras eller kan det vara som innan? Mötet beslutar att det är en fråga för styrelsen.

FoT har planerat följande:

- Att ansvara för att en **stugvärdslista** upprättas fr o m 4 maj.
- **Vårstädning** lördag 3 maj kl 13.00 och onsdag 7 maj kl 18.00.
- **Klubbmys** 25 juni kl 18.00.
- Att skänka bort vedspisen i klubbstugan.

FoT tar inte på sig **Julmys 2025**.

HUG

HUG redovisar att träningen i NLDA hallen har gått back ekonomiskt. För säsongen 25/26 har Vännäs Brukshundklubb haft en rabatt på 10% på hallkostnaden men det kommer vi inte att ha nästa säsong. Kommer inte heller att få ersättning tillbaka för träningstillfällen som avbokas framöver.

HUG funderar på att förändra upplägget till att behålla träning enbart på söndagar samt ha en onsdag per månad med mer uppstyrd träning. Klubben måste boka hallen från oktober tom april.

Redovisar att det blivit felberäkningar i budgetar som medfört att det blivit betydande fel i det ekonomiska resultatet för HUG.

Beskriver att Medborgarskolan tar ut en rörlig avgift om 20% på totalkostnaden för

kurser som klubben arrangerar. Blir mycket kostsamt för klubben och medför höga kursavgifter. Detta behöver undersökas.

TÄS

Eva-Stina Andersson blir sammankallande. TÄS har ansökt om tävlingar till hösten för lydnad o bruks.

Styrelsemötet börjar.

5. Föregående protokoll

Ordförande går igenom föregående protokoll.

Helena Gramner rapporterar att driftsbidraget är inskickat.

6. Ärenden

a) Administration styrelsearbete

- Uppföljning uppdatering Membersite
David Robertsson meddelar att ingen ny information ännu finns.
- Uppföljning Google workspace
Adam Johansson meddelar att Google workspace inte längre har någon gratisfunktion. Förfrågan inskickad, men inget svar har ännu inkommit. Även alternativ kostar. Vi avvaktar tills vidare respons från Google workspace och använder även fortsatt messenger och mejl.

b) Inkomna frågor och handlingar

- Fråga om att hyra klubbstugan 18–20 juli, Rottweilerklubben
Klubbstugan ledig önskat datum. Styrelsen beslutar att Rottweilerklubben kan hyra klubbstugan denna helg för 1500 kr.
- Ny arbetsgrupp ÖND
Linda Rislund berättar om att det finns en ny arbetsgrupp som heter Organisation. De kan bistå frågor om stadgar och policy, frågor om styrelsearbete samt kan gå in som rådgivare vid konflikter.
- Deltagande i beredskapsdag 27 september
Beredskapsdag på torget. Förfrågan har inkommit om vi vill vara med där och lyfta VBHK's verksamhet. Styrelsen beslutar att klubben kan delta.
- Stephanie Robertsson är ny kontaktperson gentemot distriktet.

- VBHK har fått förfrågan från medlem om klubben kan bekosta "Brush up" utbildning för figgar på MH, som medlemmen önskar delta i. David Robertsson ska prata med distriktet, som tidigare meddelat att de ska hålla en gratis Brush up och återkopplar sedan till medlemmen i fråga.
- Lokalklubbar har möjlighet att återkoppla på kommande regelrevideringar för grenar inom SBK. Än så länge endast aktuellt för Rally, fram till 8 juni.

c) Dagordning Medlemsmöte 21 maj

Altanbygge ska tas med som en punkt på kommande medlemsmöte.

d) Verksamhetsplan styrelsen 2025, aktiviteter närmsta tiden.

Linda Rislund går igenom verksamhetsplanen.

*Fortsatt aktiv och levande hemsida. Grupper och sektorer uppmuntras att skicka in material till hemsidan.

*Arbeta för att öka intresse och engagemang för funktionärsarbete.

*Bjuda in till träff med stugvärdar.

Styrelsen beslutar att bjuda in till en träff med info om vad det innebär att vara stugvärd i samband med den första öppna träningen på klubbstugan/Nyliden.

7. Övriga frågor

Styrelsen beslutar att bjuda in Victoria Kreuger till styrelsemötet 8 maj.

8. Nästa möte

Styrelsemöte 2025-05-08 i klubbstugan.

Mötet avslutas.

Noterat av Sofia Flank

Justerare Adam Johansson